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 סיכום ישיבת מנהלת בנייה.

 

 מירה, רונן, רווית, אלי שרה, ברק. נוכחים:

לכל החברים לחברים והוחלט להפיצו  הוכנסו תיקונים למכתב שכתבנו .1

 יחד עם מפרט הבנייה.

התקיים דיון בנושא מעברי הבתים שחברים יצטרכו לעבור בתקופת  .2

הבניה.                                                                                                     

בהנחה שהבנייה תהיה במתכונת שההנהלה מציעה, כלומר שכל הבתים 

ת תזוזה וותר לקיבוץ לפתור בעיייהנקלטים הראשונים,  140ייבנו מכספי 

שהם חברים ל רק)כלומר לא ישר מהבית הקיים לבית החדש(  כפולה

ים.                                                                       ישמעל הקומותהחדשה בתים שורת הדיירי הקומותיים שעוברים ל

פתרונות וצגו הוה נות שלהם יידרשו פתרוהוצגו החברים בהקשר לכך, 

נהלת ר )תישלח לחברי המים ונראה שיש מספיק דירות למעביטבנהרל

פתרון ורשימת להם  יידרשרשימת החברים שולחברי הנהלת הקבוץ 

 פתרון(.הדירות שהיוו 

)שתי ספקיות חשמל פרטיות  ודוראד ק עם דליה אנרגיהובדהוחלט ל .3

המספקות בשנים האחרונות חשמל גם לקבוצים ולתעשייה הקיבוצית(  

כנגד דמי  ם הם מבצעים פרויקטים של השקעה בתשתיות חשמלהא

                                                                           .חיבור בלבד, כפי שמתוכנן עם חח"י

כי לאחר הישיבה התקיימה בנושא הזה שיחה עם מנכ"ל  יצויין *** 

מדליה אנרגיה  45%-חברת האנרגיה של משקי הקבוצים, המחזיקה ב

וניהלה את כל ההתקשרויות של דליה ודוראד עם הקבוצים והמפעלים 

הקיבוציים, והוא השיב שהחברות הללו לא עוסקות ובשלב זה לא 

 נים.מורשות לעסוק באספקת תשתיות חשמל לצרכ

 

 ברק.-רשם


